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INTERPELLÁCIÓ 
(SzMSz 53.§) 

„53.§ (1)" A képviselő jogosult önkormányzati ügyben a polgármesterhez, az 

alpolgármesterhez és a bizottság hatáskörével összefüggésben a bizottság elnökéhez 

interpellác iót intézni. Közigazgatási hatósági ügyben interpellálni nem lehet. 

Az interpelláló neve: BIHAL DÁVID, Magyar Szocialista Párt 

Az interpell áció tárgya: Mikor lesznek eltakarítva a Fidesz itt hagyott ügyei? 

Az interpell ált neve: NÉMETH ANGÉLA, polgármester 

A Képviselő-testület ülésének időpontja : 20 18. november 27. 

Az interpelláló aláirása:,;!~ ~ ~ 
Az interpelláció benyújtásának időpontja: !}. o 1 ~ . ~. ;:- l'f , , .k ~ ). ~, A l1 D11 

Átvevő 

Az interpelláció tarta lma 

Tisztelt Polgármester Asszony! 

Az elmúlt években az lett a szokás a NER rendszerében, hogy ahova a fideszes urak beteszik a lábukat, ott 
a közpénz gyorsan elveszíti közpénzje llegét, a problémák száma viszont csak növekszik. Ezzel a 
megoldással a fideszes urak gazdagodnak, a lakosság, az önkormányzatok viszont rosszul járnak. 

Erre láttunk már példát a kerületben is. E lég lenne csak a Spirálház történetét felemlegetni, amely László 
Tamás vesztes korszakának legnagyobb kudarca. Van azonban kettő olyan problémánk a kerületben, 
amelyekrő l muszáj beszélnünk. 



Nem messze tőlünk élőben is láthatjuk a NER éppen kegyvesztetté váló barátainak örökségét. Látunk egy 
torzót, amelyet az a cég hagyott itt, amely nem olyan régen még az Orbán-kormány volt miniszterének 
bizalmát élvezte. A kisvárdai kapcsolattal azonban nagyon rosszul járt a kerület: orvosi rendelő helyett egy 
torzót kaptunk a fideszes uraktól. Ezért kérdezem: hol tart most a Deák utcai építkezéssel kapcsolatos per? 
Mik a tervei a félbe maradt építkezéssel kapcsolatban? Van-e lehetőség az építkezés folytatására? Kapnak
e új rendelőt a rákospalotaiak vagy végleg megfosztotta ettől a kerületet a Fidesz? 

Egy másik, az előzőhöz hasonló ügy a kerület másfél mi lliárdos nyertes VEKOP programja is. Annak 
ellenére, hogy tudjuk, szükségünk van a hátrányos helyzetben levő területek fej lesztésére, a szegénységben 
élők felzárkóztatására, nekem úgy tűnik, hogy a fideszes urak részérő l vezényelt, azóta nagyon helyesen 
megszüntetett RUP 15 Kft. olyan rosszul tervezte meg ezt a programot, hogy az nagyjából egy milliárd 
forint többlet terhet is jelenthet a kerületnek. 

A kérdésem az: j e lent-e többlet terhet a kerületnek Rákospalota rehabilitációja? Ha igen, ki a felelős ezért? 
Végül : hány olyan ügy van, amelyet a F idesz politikusai hagytak ránk, és még megoldásra várnak? 

A válaszát előre is köszönöm! 

Bihal Dávid 
önkormányzati képviselő 

MSZP 


